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6 maart 2025  

Transparantie rondom plannen onderstation Liander en toekomst Kinderboerderij 

Gemeente Noordwijk  

  

 

Geachte voorzitter, commissieleden en aanwezigen,  

Vandaag spreek ik hier als betrokken inwoner van Noordwijk, maar ook als iemand die zich 

inzet voor een transparanter en eerlijker bestuur. De situatie rondom kinderboerderij ’t 

Schaapsherdertje laat zien hoe ver deze gemeente is afgedreven van openheid en 

inspraak.  

Op 13 juni 2024 diende Liander een principeverzoek in voor een elektriciteitsstation op of 

nabij de kinderboerderij. Op 21 januari 2025 werd dat verzoek door het college met een 

positieve grondhouding beoordeeld. Maar waar stond dat in de besluitenlijst? Nergens. En  

pas op 3 februari werd het bestuur van de kinderboerderij op de hoogte gebracht.  

Vrijwilligers, die zich dag in dag uit inzetten voor deze plek, moesten het nieuws vervolgens  

via de pers vernemen. Dat is toch niet hoe een transparante overheid te werk hoort te 

gaan?  

Dit roept serieuze vragen op. Waarom duurt het zeven maanden om een principeverzoek 

te beoordelen, maar slechts twee weken om een besluit door te drukken? Waarom worden 

betrokkenen pas ingelicht als de gemeente de zaak al als afgedaan beschouwt? En 

waarom lijkt deze gemeente haar inwoners liever voor voldongen feiten te stellen dan een 

open gesprek te voeren?  

Wij staan hier niet alleen voor het behoud van een kinderboerderij, maar voor iets groters: 

de vraag hoe wij bestuurd willen worden. Willen we een gemeente die achter gesloten 

deuren beslist en pas met de inwoners spreekt als de besluiten al genomen zijn? Of willen 

we een gemeente die haar burgers serieus neemt, tijdig informeert en inspraak 

daadwerkelijk waardeert?  

Ik kies voor het laatste. Maar blijkbaar denkt dit college daar anders over. Uit de 

schriftelijke beantwoording blijkt dat dit college geen enkele reden ziet om haar werkwijze te 

verbeteren. Geen erkenning dat het proces anders had gemoeten, geen concrete 

toezeggingen om transparanter te werken. Met andere woorden: het college ziet geen 

probleem. Maar wij zien dat wél. Hoe denkt dit college zich alsnog beter in te zetten voor 

openheid en eerlijke communicatie? Of moeten we wachten op een nieuw bestuur na de 

verkiezingen?  

Tegelijkertijd doe ik een oproep aan alle raads- en commissieleden hier aanwezig. U heeft  

nu de kans om het college ter verantwoording te roepen. Stel kritische vragen, eis  

verbeteringen in de communicatie en zorg ervoor dat inwoners niet langer buitenspel worden  

gezet. U vertegenwoordigt de Noordwijkers – laat hun stem horen en zorg dat transparantie  

geen loos begrip blijft. Laten we samen zorgen voor een Noordwijk waarin openheid en 

eerlijkheid de basis vormen van ons bestuur.  

Dank u wel 


